

Gostperevod.com - Standards, construction norms, rules, regulations and laws of the Russian Federation and Federal norms and regulations in the field of industrial safety, FNiP, Rostekhnadzor orders in English

FNiP No. 116 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Rules of industrial safety of the hazardous industrial facilities, where equipment operating under gauge pressure is used' Rostekhnadzor Order No. 116 dated 25.03.2014 <https://gostperevod.com/fnip-no-116.html>

FNiP No. 101 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety rules in oil and gas industry' Rostekhnadzor Order No. 101 dated 12.03.2013 <https://gostperevod.com/fnip-no-101.html>

FNiP No. 559 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety rules of chemically hazardous production facilities' Rostekhnadzor Order No. 559 dated 21.11.2013

FNiP No. 778 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety guidelines for storages of pressurized liquefied hydrocarbon gases and highly inflammable liquids' Rostekhnadzor Order No. 778 dated 26.12.2012 <https://gostperevod.com/fnip-no-778.html>

FNiP No. 462 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instruction for dust prevention at coal mines' Rostekhnadzor Order No. 462 dated 14.10.2014

FNiP No. 463 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instruction for carrying out of hot works at mining, pithead buildings of mines and coal cleaning facilities' Rostekhnadzor Order No. 463 dated 14.10.2014 <https://gostperevod.com/fnip-no-463.html>

FNiP No. 630 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instructions for selection and inspection of electrical apparatuses and cables of voltage 6 (10) kV' Rostekhnadzor Order No. 630 dated 06.11.2012 <https://gostperevod.com/fnip-no-630.html>

FNiP No. 530 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instruction for isolation of not used mine openings and mined-out spaces in coal mines' Rostekhnadzor Order No. 530 dated 28.11.2014 <https://gostperevod.com/fnip-no-530.html>

FNiP No. 704 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instruction for control mine air composition, determination of gas volume and mine category determination by concentration of methane and/or carbon dioxide' Rostekhnadzor Order No. 704 dated 06.12.2012

FNiP No. 449 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instruction for localization and rectification of the consequences of accidents at hazardous production facilities where mining operations are performed' Rostekhnadzor Order No. 449 dated 31.10.2016

FNiP No. 634 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instruction for localization and prevention of dust-gas-air mixtures explosions in coal mines' Rostekhnadzor Order No. 634 dated 06.11.2012 <https://gostperevod.com/fnip-no-634.html>

FNiP No. 132 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instruction for determination of incubation period for coal spontaneous ignition' Rostekhnadzor Order No. 132 dated 02.04.2013 <https://gostperevod.com/fnip-no-132.html>

FNiP No. 631 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instruction for survey and inspection of mining explosion-proof electrical equipment' Rostekhnadzor Order No. 631 dated 06.11.2012 <https://gostperevod.com/fnip-no-631.html>

FNiP No. 517 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instruction for spontaneous fire prevention and safe conduct of mining operations at coal banks inclined to self-ignition' Rostekhnadzor Order No. 517 dated 16.12.2015 <https://gostperevod.com/fnip-no-517.html>

FNiP No. 629 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instruction for application of electrical equipment in mining normal execution and electrical equipment of common application in gas and dust hazardous mines' Rostekhnadzor Order No. 629 dated 06.11.2012

FNiP No. 638 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instruction for carrying out of scheduled practical inspection of emergency ventilation modes provided by the emergency response plan' Rostekhnadzor Order No. 638 dated 06.11.2012 <https://gostperevod.com/fnip-no-638.html>

FNiP No. 59 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instruction for carrying out of training alerts and exercises in accordance with emergency response plan' Rostekhnadzor Order No. 59 dated 14.02.2013 <https://gostperevod.com/fnip-no-59.html>

FNiP No. 626 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instruction for checking overcurrent protection of mine devices' Rostekhnadzor Order No. 626 dated 06.11.2012 <https://gostperevod.com/fnip-no-626.html>

FNiP No. 339 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instruction for prediction of dynamic events and monitoring for rock mass at development of coal deposits' Rostekhnadzor Order No. 339 dated 15.08.2016 <https://gostperevod.com/fnip-no-339.html>

FNiP No. 636 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instruction for degassing of mine openings, investigation, accounting and prevention of gas pollutions' Rostekhnadzor Order No. 636 dated 06.11.2012 <https://gostperevod.com/fnip-no-636.html>

FNiP No. 610 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instruction for calculation and application of anchoring at coal mines' Rostekhnadzor Order No. 610 dated 17.12.2013 <https://gostperevod.com/fnip-no-610.html>

FNiP No. 637 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instruction for development of ventilation plans for coal mines' Rostekhnadzor Order No. 637 dated 06.11.2012

FNiP No. 451 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instruction for development of emergency response plans at coal mines' Rostekhnadzor Order No. 451 dated 31.10.2016 <https://gostperevod.com/fnip-no-451.html>

FNiP No. 625 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instruction for arrangement, inspection and measurement of grounding resistance of mines' Rostekhnadzor Order No. 625 dated 06.11.2012 <https://gostperevod.com/fnip-no-625.html>

FNiP No. 628 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instruction for electric power supply and application of electrical equipment in ventilated RMF of gas-hazardous blind drifts of mines' Rostekhnadzor Order No. 628 dated 06.11.2012 <https://gostperevod.com/fnip-no-628.html>

FNiP No. 627 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Instruction for electric power supply, selection and inspection of electrical apparatuses, cables and relay protection devices in sectional lines of coal mines with voltage up to 1200 V' Rostekhnadzor Order No. 627 dated

FNiP No. 96 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'General rules on explosion protection for explosive and fire hazardous chemical, petrochemical plants and oil refineries' Rostekhnadzor Order No. 96 dated 11.03.2013 <https://gostperevod.com/fnip-no-96.html>

FNiP No. 306 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'General requirements for safety substantiation of hazardous production facility' Rostekhnadzor Order No. 306 dated 15.07.2013 <https://gostperevod.com/fnip-no-306.html>

FNiP No. 490 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'General requirements for carrying out of non-destructive examination (NDE) of technical equipment, buildings and structures at hazardous production facilities' Rostekhnadzor Order No. 490 dated 21.11.2016

FNiP No. 44 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Regulation on application of job orders at performance of increased risk works at hazardous industrial facilities of mining and smelting industry' Rostekhnadzor Order No. 44 dated 18.01.2012 <https://gostperevod.com/fnip-no-44.html>

FNiP No. 576 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Regulations for safe conduct of mining works on deposits prone and dangerous mountain blows' Rostekhnadzor Order No. 576 dated 02.12.2013 <https://gostperevod.com/fnip-no-576.html>

FNiP No. 485 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Regulations for safe conduct of gas-hazardous, hot and repair works' Rostekhnadzor Order No. 485 dated 20.11.2017 <https://gostperevod.com/fnip-no-485.html>

FNiP No. 515 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Rules for safe operation of infield pipelines' Rostekhnadzor Order No. 515 dated 30.11.2017

FNiP No. 559 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety requirements for operation of automobile liquefied gas dispensing stations' Rostekhnadzor Order No. 559 dated 11.12.2014 <https://gostperevod.com/fnip-no-559.html>

FNiP No. 550 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety rules in coal mines' Rostekhnadzor Order No. 550 dated 19.11.2013 <https://gostperevod.com/fnip-no-550.html>

FNiP No. 560 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety rules for explosive and flammable production facilities for the storage and processing of plant raw materials' Rostekhnadzor Order No. 560 dated 21.11.2013 <https://gostperevod.com/fnip-no-560.html>

FNiP No. 563 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety rules for aerial ropeways' Rostekhnadzor Order No. 563 dated 22.11.2013 <https://gostperevod.com/fnip-no-563.html>

FNiP No. 558 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety requirements for facilities using liquefied hydrocarbon gases' Rostekhnadzor Order No. 558 dated 21.11.2013 <https://gostperevod.com/fnip-no-558.html>

FNiP No. 466 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety rules for main pipelines of hazardous production facilities used for transportation of liquefied ammonia' Rostekhnadzor Order No. 466 dated 09.11.2016 <https://gostperevod.com/fnip-no-466.html>

FNiP No. 520 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety rules for main pipelines of hazardous production facilities' Rostekhnadzor Order No. 520 dated 06.11.2013 <https://gostperevod.com/fnip-no-520.html>

FNiP No. 105 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety rules for off-shore facilities of oil and gas complex' Rostekhnadzor Order No. 105 dated 18.03.2014

FNiP No. 125 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety rules for oil refinery and gas processing facilities' Rostekhnadzor Order No. 125 dated 29.03.2016

FNiP No. 486 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety rules for underground gas storage of hazardous production facilities' Rostekhnadzor Order No. 486 dated 20.11.2017 <https://gostperevod.com/fnip-no-486.html>

FNiP No. 533 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety regulations for hazardous production facilities using lifting equipment' Rostekhnadzor Order No. 533 dated 12.11.2013 <https://gostperevod.com/fnip-no-533.html>

FNiP No. 42 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety rules for passenger ropeways and funiculars' Rostekhnadzor Order No. 42 dated 06.02.2014

FNiP No. 599 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety rules during mining and processing of solid minerals' Rostekhnadzor Order No. 599 dated 11.12.2013

FNiP No. 605 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety rules for blasting works' Rostekhnadzor Order No. 605 dated 16.12.2013 <https://gostperevod.com/fnip-no-605.html>

FNiP No. 487 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety rules for coal preparation and briquetting' Rostekhnadzor Order No. 487 dated 20.11.2017

FNiP No. 656 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety rules for obtaining, transporting, and using melts of ferrous and non-ferrous metals as well as alloys based on these melts' Rostekhnadzor Order No. 656 dated 30.12.2013 <https://gostperevod.com/fnip-no-656.html>

FNiP No. 500 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety requirements for production and use of air separation products' Rostekhnadzor Order No. 500 dated 28.11.2016 <https://gostperevod.com/fnip-no-500.html>

FNiP No. 488 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety rules for development of coal deposits by open-cast mining method' Rostekhnadzor Order No. 488 dated 20.11.2017 <https://gostperevod.com/fnip-no-488.html>

FNiP No. 554 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety rules for production of chlorine and chlorine-containing environments' Rostekhnadzor Order No. 554 dated 20.11.2013 <https://gostperevod.com/fnip-no-554.html>

FNiP No. 542 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety rules for gas distribution and gas consumption networks' Rostekhnadzor Order No. 542 dated 15.11.2013 <https://gostperevod.com/fnip-no-542.html>

FNiP No. 9 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Safety rules for subway escalators' Rostekhnadzor Order No. 9 dated 13.01.2014 <https://gostperevod.com/fnip-no-9.html>

FNiP No. 538 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Rules for audit of industrial safety' Rostekhnadzor Order No. 538 dated 14.11.2013 <https://gostperevod.com/fnip-no-538.html>

FNiP No. 501 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Industrial safety rules at mine development of oil field' Rostekhnadzor Order No. 501 dated 28.11.2016

FNiP No. 461 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Industrial safety requirements for petroleum and petroleum products storage facilities' Rostekhnadzor Order No. 461 dated 07.11.2016 <https://gostperevod.com/fnip-no-461.html>

FNiP No. 615 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Requirements for safe conduction of nitration processes' Rostekhnadzor Order No. 615 dated 26.12.2014

FNiP No. 102 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Requirements for production of welding works at hazardous industrial facilities' Rostekhnadzor Order No. 102 dated 14.03.2014 <https://gostperevod.com/fnip-no-102.html>

FNiP No. 632 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Requirements for development of explosion safety technical passport of fire and explosion dangerous production facilities for storage and processing of plant raw materials' Rostekhnadzor Order No. 632 dated 31.12.2014

FNiP No. 631 in English (translation) Federal norms and regulations in the field of industrial safety 'Requirements to standard operating procedures of chemical-engineering production facilities' Rostekhnadzor Order No. 631 dated 31.12.2014 <https://gostperevod.com/fnip-no-631-dated-31-12-2014.html>

Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности, ФНиП, приказы Ростехнадзора на английском языке

ФНиП №116 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила промышленной безопасности опасных производственных объектов, на которых используется оборудование, работающее под избыточным давлением" Приказ Ростехнадзора от 25.03.2014 № 116 <https://gostperevod.ru/fnip-no-116.html>

ФНиП №101 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности в нефтяной и газовой промышленности" Приказ Ростехнадзора от 12.03.2013 № 101 <https://gostperevod.ru/fnip-no-101.html>

ФНиП №559 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности химически опасных производственных объектов" Приказ Ростехнадзора от 21.11.2013 № 559 <https://gostperevod.ru/fnip-no-559.html>

ФНиП №778 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Руководство по безопасности для складов сжиженных углеводородных газов и легковоспламеняющихся жидкостей под давлением" Приказ Ростехнадзора от 26.12.2012 № 778

ФНиП №462 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по борьбе с пылью в угольных шахтах" Приказ Ростехнадзора от 14.10.2014 № 462 <https://gostperevod.ru/fnip-no-462.html>

ФНиП №463 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по ведению огневых работ в горных выработках, надшахтных зданиях шахт и углеобогатительных фабриках" Приказ Ростехнадзора от 14.10.2014 № 463 <https://gostperevod.ru/fnip-no-463.html>

ФНиП №630 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по выбору и проверке электрических аппаратов и кабелей напряжением 6 (10) кВ" Приказ Ростехнадзора от 06.11.2012 № 630 <https://gostperevod.ru/fnip-no-630.html>

ФНиП №530 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по изоляции неиспользуемых горных

выработок и выработанных пространств в угольных шахтах" Приказ Ростехнадзора от 28.11.2014 № 530 <https://gostperevod.ru/fnip-no-530.html>

ФНиП №530 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по изоляции неиспользуемых

выработок и выработанных пространств в угольных шахтах" Приказ Ростехнадзора от 28.11.2014 № 530 <https://gostperevod.ru/fnip-no-530.html>

ФНиП №530 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по изоляции неиспользуемых

выработок и выработанных пространств в угольных шахтах" Приказ Ростехнадзора от 28.11.2014 № 530 <https://gostperevod.ru/fnip-no-530.html>

ФНиП №704 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по контролю состава рудничного воздуха, определению газообильности и

установлению категорий шахт по метану и/или диоксиду углерода" Приказ Ростехнадзора от 06.12.2012 № 704 <https://gostperevod.ru/fnip-no-704.html>

ФНиП №449 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по локализации и ликвидации последствий аварий на опасных

производственных объектах, на которых ведутся горные работы" Приказ Ростехнадзора от 31.10.2016 № 449 <https://gostperevod.ru/fnip-no-449.html>

ФНиП №634 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по локализации и предупреждению взрывов пылегазовоздушных смесей в

угольных шахтах" Приказ Ростехнадзора от 06.11.2012 № 634 <https://gostperevod.ru/fnip-no-634.html>

ФНиП №132 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по определению инкубационного периода самовозгорания угля" Приказ Ростехнадзора от 02.04.2013 № 132 <https://gostperevod.ru/fnip-no-132.html>

ФНиП №631 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по осмотру и ревизии рудничного взрывобезопасного электрооборудования" Приказ Ростехнадзора от 06.11.2012 № 631 <https://gostperevod.ru/fnip-no-631.html>

ФНиП №517 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по предупреждению эндогенных пожаров и безопасному ведению горных работ на склонных к самовозгоранию пластах угля" Приказ Ростехнадзора от 16.12.2015 № 517

ФНиП №629 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по применению электрооборудования в рудничном нормальном исполнении и электрооборудования общего назначения в шахтах, опасных по газу и пыли" Приказ Ростехнадзора от 06.11.2012 № 629 <https://gostperevod.ru/fnip-no-629.html>

ФНиП №638 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по проведению плановой практической проверки аварийных вентиляционных режимов, предусмотренных планом ликвидации аварий" Приказ Ростехнадзора от 06.11.2012 № 638 <https://gostperevod.ru/fnip-no-638.html>

ФНиП №59 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по проведению учебных тревог и учений по плану ликвидации аварий" Приказ Ростехнадзора от 14.02.2013 № 59 <https://gostperevod.ru/fnip-no-59.html>

ФНиП №626 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по проверке максимальной токовой защиты шахтных аппаратов" Приказ Ростехнадзора от 06.11.2012 № 626 <https://gostperevod.ru/fnip-no-626.html>

ФНиП №339 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по прогнозу динамических явлений и мониторингу массива горных пород при отработке угольных месторождений" Приказ Ростехнадзора от 15.08.2016 № 339

ФНиП №636 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по разгазированию горных выработок, расследованию, учету и предупреждению загазований" Приказ Ростехнадзора от 06.11.2012 № 636 <https://gostperevod.ru/fnip-no-636.html>

ФНиП №610 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по расчету и применению анкерной крепи на угольных шахтах" Приказ Ростехнадзора от 17.12.2013 № 610 <https://gostperevod.ru/fnip-no-610.html>

ФНиП №637 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по составлению вентиляционных планов угольных шахт" Приказ Ростехнадзора от 06.11.2012 № 637 <https://gostperevod.ru/fnip-no-637.html>

ФНиП №451 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по составлению планов ликвидации аварий на угольных шахтах" Приказ Ростехнадзора от 31.10.2016 № 451 <https://gostperevod.ru/fnip-no-451.html>

ФНиП №625 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по устройству, осмотру и измерению сопротивления шахтных заземлений" Приказ Ростехнадзора от 06.11.2012 № 625 <https://gostperevod.ru/fnip-no-625.html>

ФНиП №628 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по электроснабжению и применению электрооборудования в проветриваемых ВМП тупиковых выработках шахт, опасных по газу" Приказ Ростехнадзора от 06.11.2012 № 628 <https://gostperevod.ru/fnip-no-628.html>

ФНиП №627 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Инструкция по электроснабжению, выбору и проверке электрических аппаратов, кабелей и устройств релейной защиты в участковых сетях угольных шахт напряжением до 1200 В" Приказ Ростехнадзора от 06.11.2012 № 627 <https://gostperevod.ru/fnip-no-627.html>

ФНиП №96 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Общие правила взрывобезопасности для взрывопожароопасных химических, нефтехимических и нефтеперерабатывающих производств" Приказ Ростехнадзора от 11.03.2013 № 96

ФНиП №306 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Общие требования к обоснованию безопасности опасного производственного объекта" Приказ Ростехнадзора от 15.07.2013 № 306 <https://gostperevod.ru/fnip-no-306.html>

ФНиП №490 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Основные требования к проведению неразрушающего контроля технических устройств, зданий и сооружений на опасных производственных объектах" Приказ Ростехнадзора от 21.11.2016 № 490 <https://gostperevod.ru/fnip-no-490.html>

ФНиП №44 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Положение о применении нарядов-допусков при выполнении работ повышенной опасности на опасных производственных объектах горно-металлургической промышленности" Приказ Ростехнадзора от 18.01.2012 № 44 <https://gostperevod.ru/fnip-no-44.html>

ФНиП №576 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Положение по безопасному ведению горных работ на месторождениях, склонных и опасных по горным ударам" Приказ Ростехнадзора от 02.12.2013 № 576 [https://gostperevod.ru/fnip-no-](https://gostperevod.ru/fnip-no-576.html)

ФНиП №485 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасного ведения газоопасных, огневых и ремонтных работ" Приказ Ростехнадзора от 20.11.2017 № 485 <https://gostperevod.ru/fnip-no-485.html>

ФНиП №515 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасной эксплуатации внутрипромысловых трубопроводов" Приказ Ростехнадзора от 30.11.2017 № 515 <https://gostperevod.ru/fnip-no-515.html>

ФНиП №559 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности автогазозаправочных станций газомоторного топлива" Приказ Ростехнадзора от 11.12.2014 № 559 <https://gostperevod.ru/fnip-no-559.html>

ФНиП №550 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности в угольных шахтах" Приказ Ростехнадзора от 19.11.2013 № 550 <https://gostperevod.ru/fnip-no-550.html>

ФНиП №560 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности взрывопожароопасных производственных объектов хранения и переработки растительного сырья" Приказ Ростехнадзора от 21.11.2013 № 560

ФНиП №563 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности грузовых подвесных канатных дорог" Приказ Ростехнадзора от 22.11.2013 № 563 <https://gostperevod.ru/fnip-no-563.html>

ФНиП №558 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности для объектов, использующих сжиженные углеводородные газы" Приказ Ростехнадзора от 21.11.2013 № 558 <https://gostperevod.ru/fnip-no-558.html>

ФНиП №466 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности для опасных производственных объектов магистральных трубопроводов транспортирования жидкого аммиака" Приказ Ростехнадзора от 09.11.2016 № 466

ФНиП №520 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности для опасных производственных объектов магистральных трубопроводов" Приказ Ростехнадзора от 06.11.2013 № 520 <https://gostperevod.ru/fnip-no-520.html>

ФНиП №105 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности морских объектов нефтегазового комплекса" Приказ Ростехнадзора от 18.03.2014 № 105 <https://gostperevod.ru/fnip-no-105.html>

ФНиП №125 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности нефтегазоперерабатывающих производств" Приказ Ростехнадзора от 29.03.2016 № 125 <https://gostperevod.ru/fnip-no-125.html>

ФНиП №486 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности опасных производственных объектов подземных хранилищ газа" Приказ Ростехнадзора от 20.11.2017 № 486 <https://gostperevod.ru/fnip-no-486.html>

ФНиП №533 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности опасных производственных объектов, на которых используются подъемные сооружения" Приказ Ростехнадзора от 12.11.2013 № 533 <https://gostperevod.ru/fnip-no-533.html>

ФНиП №42 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности пассажирских канатных дорог и фуникулеров" Приказ Ростехнадзора от 06.02.2014 № 42 <https://gostperevod.ru/fnip-no-42.html>

ФНиП №599 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности при ведении горных работ и переработке твердых полезных ископаемых" Приказ Ростехнадзора от 11.12.2013 № 599 <https://gostperevod.ru/fnip-no-599.html>

ФНиП №605 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности при взрывных работах" Приказ Ростехнадзора от 16.12.2013 № 605 <https://gostperevod.ru/fnip-no-605.html>

ФНиП №487 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности при обогащении и брикетировании углей" Приказ Ростехнадзора от 20.11.2017 № 487 <https://gostperevod.ru/fnip-no-487.html>

ФНиП №656 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности при получении, транспортировании, использовании расплавов черных и цветных металлов и сплавов на основе этих расплавов" Приказ Ростехнадзора от 30.12.2013

ФНиП №500 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности при производстве и потреблении продуктов разделения воздуха" Приказ Ростехнадзора от 28.11.2016 № 500 <https://gostperevod.ru/fnip-no-500.html>

ФНиП №488 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности при разработке угольных месторождений открытым способом" Приказ Ростехнадзора от 20.11.2017 № 488 <https://gostperevod.ru/fnip-no-488.html>

ФНиП №554 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности производств хлора и хлорсодержащих сред" Приказ Ростехнадзора от 20.11.2013 № 554 <https://gostperevod.ru/fnip-no-554.html>

ФНиП №542 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности сетей газораспределения и газопотребления" Приказ Ростехнадзора от 15.11.2013 № 542 <https://gostperevod.ru/fnip-no-542.html>

ФНиП №9 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила безопасности эскалаторов в метрополитенах" Приказ Ростехнадзора от 13.01.2014 № 9 <https://gostperevod.ru/fnip-no-9.html>

ФНиП №538 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила проведения экспертизы промышленной безопасности" Приказ Ростехнадзора от 14.11.2013 № 538 <https://gostperevod.ru/fnip-no-538.html>

ФНиП №501 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила промышленной безопасности при разработке нефтяных месторождений шахтным способом" Приказ Ростехнадзора от 28.11.2016 № 501 <https://gostperevod.ru/fnip-no-501.html>

ФНиП №461 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Правила промышленной безопасности складов нефти и нефтепродуктов" Приказ Ростехнадзора от 07.11.2016 № 461 <https://gostperevod.ru/fnip-no-461.html>

ФНиП №615 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Требования к безопасному ведению технологических процессов нитрования" Приказ Ростехнадзора от 26.12.2014 № 615 <https://gostperevod.ru/fnip-no-615.html>

ФНиП №102 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Требования к производству сварочных работ на опасных производственных объектах" Приказ Ростехнадзора от 14.03.2014 № 102 <https://gostperevod.ru/fnip-no-102.html>

ФНиП №632 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Требования к разработке технического паспорта взрывобезопасности взрывопожароопасных производственных объектов хранения и переработки растительного сырья" Приказ Ростехнадзора от 31.12.2014 № 632 <https://gostperevod.ru/fnip-no-632.html>

ФНиП №631 от 31.12.2014 на английском языке (перевод) Федеральные нормы и правила в области промышленной безопасности "Требования к технологическим регламентам химико-технологических производств" Приказ Ростехнадзора от 31.12.2014 № 631 <https://gostperevod.ru/fnip-no-631-dated-31-12->